
Nova električna
napeljava na Viču

Sredi septembra je bilo na ViSki cesti opaziti zaboje z orodjem in
napisom Elektro-Ljubljana. Kmalu zatem so zaceli po bliznjih
strehah plezati fantje v modrih delovnih oblekah in veSce rezati
elektricne zice. Mimoidod so zacudeno opazovali »diverzijo« sredi
dneva, bolj so se jezili stanovalci bliznjih his in blokov, ki so cele
dopoldneve ostajali brez elektri£nega toka.

0 delu na Vicu. katerega investitor je Elektro-Ljubljana smo se
pogovarjali z delovodjo skupine Pavletom Jerebom. »Elektro-
Ljubljana mesto te dni dela na rekonstrukciji prostovodnega
omrezja na Viiu. Stara, gole vodnike zamenjujemo z novim SKS
kablom. Zamenjava je nujno potrebna, ker so bili stari vodniki ze
dotrajani in nevarni za stanovalce. Novi SKS kabel ima vef pred-
nosti kot npr. mocnejse preseke, zato ni takSnega padca napetosti
kot pri starih vodnikih. Pomembno je tudi to, da je SKS kabel
izoliran in tako bolj varen za strehe, fasade in tudi drevja v
sadovnjakih ni treba obrezovati. Pri starih vodnikih si moral biti
vedno na varni razdalji, sicer si bil v zivljenjski nevarnosti. V
septembra smo zaceli z obnovo ViSke ceste in Puhtejeve ulice,
nato pa bomo obnovili se Pokljukarjevo in Cesto dolomitskega
odreda. Predvidevali smo, da bomo z delom koncali v 14 dneh,
vendar so se dela zaradi nepredvidenih okoliicm zavlekla. Tu v
blizini je namrei Sest pomembnih obrtnikov. ki stalno potrebujejo
elektricni tok in z njimi nismo mogli dose6 soglasja za nemoteno
delo. Tako bomo delali se ves oktober.« Nova elektricna napeljava
na Vicu je pomembna pridobitev za ta del nase obcine.
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